
Terugkoppeling Ideeënmarkt – ChristenUnie 
 
Familieschool: 
We denken dat dit idee nieuwkomers kan helpen bij het leren van de Nederlandse taal en dus met 
integratie. Wel begrepen wij dat een dergelijk initiatief al eens eerder is geprobeerd en toen niet 
gelukt. We vragen ons af waardoor dit kwam en zullen dit gaan navragen. 
 
Zaanse Kunstenaarswijk: 
Hoewel wij het mooi vinden om creativiteit en kunst een plek te laten hebben in Zaanstad, denken 
wij dat de huidige plannen met de Peperstraat voorgaan. Dat betekent dat dit idee volgens ons niet 
uitvoerbaar is. 
 
Pumptrack: 
Helaas is het niet gelukt om de initiatiefnemers te spreken tijdens de ideeënmarkt. Dat maakt het 
lastig om dit idee te beoordelen. 
 
Groene Westzanerdijk: 
Op dit moment is de Westzanerdijk niet in beheer bij de gemeente Zaanstad, maar bij het 
Hoogheemraadschap. Dus hebben we ook niets te zeggen over het al dan niet afsluiten van de 
weg. Mocht de weg ooit overgaan naar de gemeente, dan staan wij wel open voor dit idee maar 
willen dan wel eerst meer weten over welke consequenties dit zal hebben. 
 
School- en kindertuin: 
Wij zijn een voorstander van een schooltuin in Zaanstad Noord en zijn dus positief over dit idee. 
Wel zijn er nog vragen die dan eerst beantwoord moeten worden: wat zou een geschikte locatie 
zijn, hoe komen de leerlingen bij de schooltuin en wie (of welke organisatie) wordt de kartrekker 
van de schooltuin? Wij gaan graag verder in gesprek om te zien hoe we verder kunnen komen met 
dit idee. 
 
Placemaking Nieuw West: 
Wij begrijpen het geschetste probleem van gebrek aan samenhang in de wijk. Het gedane voorstel 
kan wellicht een positieve bijdrage leveren, zeker wanneer dit in overleg met mede-wijkbewoners 
uitgevoerd gaat worden. Over budget en uitvoering kan de initiatiefnemer volgens ons het beste 
zelf in gesprek met de wijkmanager. 
 
Muziekevenement: 
Mooi idee, maar zoals tijdens de ideeënmarkt al besproken is dit misschien wel het meest geschikt 
om toe te voegen aan de Stadspas. Wanneer die gelanceerd is en zijn weg heeft gevonden kan 
deze optie daar wellicht ook op. 
 
Klimaat burgerberaad: 
Participatie is voor ons belangrijk en een burgerberaad kan daar een middel voor zijn. Ook het 
thema klimaat kan daarin zeker aan bod komen. Maar omdat er al een landelijk burgerberaad 
klimaat aan zit te komen denken wij dat we beter daarop kunnen wachten in plaats van dit ook 
lokaal op te zetten met alle tijd, energie en financiële middelen die dat zal kosten. 
 
Plan voor kunst en cultuur – POP UP!: 
Het verrijken van het straatbeeld met kunst vinden wij mooi, maar wij vragen ons af of de 
gemeente hier een rol in moet spelen. De initiatiefnemers kunnen wat ons betreft het beste zelf in 
gesprek met de eigenaren van de beoogde panden om hun idee voor elkaar te krijgen. 
 
Straatnamen Zaanstad: 
Het vertellen van de achtergrond van de straatnamen in Zaanstad vinden wij een mooie manier 
van bewustwording over de achtergrond en geschiedenis van je eigen omgeving. Maar dit doen 
door middel van de voorgestelde filmpjes lijkt ons onnodig duur. Een korte tekst op het 
straatnaambord zelf (‘schilder’, ‘verzetsstrijder’, etc) of eventueel een QR-code die verwijst naar 
een tekst op een website volstaat wat ons betreft. 



 
Lantaarnpalen Krommeniedijk: 
Een leuk idee om op termijn uit te voeren, maar qua duurzaamheid en financiën is het volgens ons 
beter om te wachten op het reguliere vervangingsmoment van de huidige lantaarnpalen. 
 
Gemeenschappelijke parkeergelegenheid onder de atletiekbaan wijk Oud West: 
Wij zijn blij dat de bewoners van Oud West samen nadenken over de inrichting van hun buurt. 
Maar voor de oplossing die zij aandragen (de parkeergarage) zien wij geen financiële middelen. 
Wel lijkt het ons een goed idee als de bewoners van Oud West in samenspraak met de gemeente 
plannen gaan maken over de verhouding groen/parkeren in de wijk en welke mogelijkheden er nog 
meer zijn om tot een beter evenwicht te komen. 
 
Meer elektrische deelauto’s: 
Wij delen de mening dat een betere beschikbaarheid van (elektrische) deelauto’s het gebruik ervan 
kan stimuleren, maar denken dat het huidige beleid al voldoende ruimte geeft aan deelmobiliteit. 
 
Meerbomen.nu in Zaanstad: 
Het initiatief vinden wij positief. Samen werken aan vergroening van de leefomgeving. Wanneer er 
een concreet voorstel is voor een locatie voor een bomenhub en dit haalbaar is, kan deze op onze 
steun rekenen. 
 
Ondersteuning voor bestaanszekerheid: 
De Bron is een stichting die haar bestaansrecht zeker heeft bewezen in de afgelopen jaren. De 
wens om meer zekerheid te creëren is begrijpelijk. Zowel de wens om subsidie als de wens om 
deze voor meerdere jaren vast te leggen nemen wij mee in de behandeling van de begroting. 


